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Fråga till Tom Silverklo 

 

Under innevarande mandatperiod så har vi ofta fått höra och även kunnat läsa i media att det är stor 
personalbrist på sjukhuset, främst från personal men också från den röda oppositionen. Det kan 
mycket väl vara så att det är stor personalbrist men det vore intressant att få en mer detaljerad bild 
av hur det sett ut med personal under en längre tid.  

 

• Hur har det sett ut med antal läkare, under- och sjuksköterskor och annan vårdpersonal sen 
10 år tillbaka. Gärna antal anställda av varje ”kategori” vårdpersonal per år? 
 

• Hur många operationer har utförts under samma tid, redovisas årsvis? 
 

 

Ronny Karlsson Sverigedemokraterna 


